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COMISSIÓ PERMANENT 
 

Acta de la sessió del 13  de juny del 2013 

 

Sota la presidència del Sr. Carles Agustí, Comissionat de Participació Ciutadana i 

Associacionisme, s’inicia la sessió a les 19:00 hores, a la Sala Lluís Companys . 

 

Assistents  

Sr. Albert Claret, president del Consell de Joventut de Barcelona (CJB) i vicepresident 

primer del Consell de Ciutat; Sr. Emilio Ruiz, de l’apartat de Persones del Registre Ciutadà; 

Sr. Carles Aledo, de l’apartat de Persones del Registre Ciutadà; Sr. Jordi Galligó, en 

representació del Consell Assessor de la Gent Gran; Sr. Enric Estrenjer, de l’apartat de 

Persones d’Especial Rellevància Ciutadana; Sr. Enric Canet, en representació de Casal dels 

Infants per l’acció social als barris; Sr. Jordi Gras, representant del Consell Ciutadà de Sant 

Martí; Sra. Isabel Ribas en representació del Grup d'Iniciativa per Catalunya Verds 

Esquerra Unida i Alternativa (ICV- Euia); Sr. Guillem Espriu del Partit Socialista de 

Catalunya (PSC); Sra. Elisenda Rius, de l’apartat de Persones d’Especial ; Sr. Eduard Thió en 

representació del Grup Polític Municipal d’UxB ; Sr. Oscar Ramirez del Partit Popular de 

Catalunya. 

 

Assistits per la Sra. Berta Clemente, secretària del Consell de Ciutat, i pel Sr. Orland Blasco. 

S’excusen 

Sr. Joaquim Forn, Primer Tinent d’Alcalde; Sra. Gloria Martín del Partit Popular de 

Catalunya; Sr. Alejandro Goñi, President de PIMEC-comerç i vicepresident segon del 

Consell de Ciutat; Sr. Marc Enrich en nom del Consell d’Associacions de Barcelona(CAB); 

Sra. Roser Vallhonesta, en nom del Consell Ciutadà d’Horta-Guinardó; Sr. Jordi Portabella 

d’Unitat per Barcelona (UpB); Sra. Yolanda Españó, en nom de la Federació d’Associacions 

de Mares i Pares d’Alumnes de Catalunya (FAPAC); Rellevància; Sra. Eulàlia Perarnau, en 

nom del Secretariat d’ Entitats Sants, Hostafrancs i la Bordeta; 
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ORDRE DEL DIA  

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Activitat del Consell. 

3. Aprovació del dictamen “teixit associatiu i abordatge de la crisi” 

4. Proposta d’ordre del dia proper plenari: Estat de la ciutat 

5. Precs i preguntes 

 

1. Aprovació acta darrera permanent i seguiment  acords. 

El Sr. Carles Agustí  excusa  els membres que no han pogut venir i fa repàs dels acords.  

Hi ha una esmena a l’acta per part de la Regidora Sra. Glòria Martin que no constava com 

assistent a la passada permanent, acceptant l’esmena s’aprova l’acta. 

El Sr. Enric Estrenger pregunta per la casa de les idees, vol saber si es poden veure les 

propostes sense registrar-se i quin acompanyament es farà als guanyadors. 

El Sr. Carles Agustí respon que es poden veure sense registrar-se i que internet permet 

que des de qualsevol lloc del mon puguin veure els projectes, internet permet una difusió 

que sobrepassa les fronteres. També respon que, tot i que no es pot assegurar que 

l’Ajuntament pugui implementar el guanyador, si que està garantit un acompanyament en 

forma de sessions amb tècnics d’habitatge i suport de BCN Activa. 

 

2. Activitat del Consell.  

El Sr. Carles Agustí explica que el Consell de Ciutat ha treballat l’estat de la ciutat en forma 

de DAFO, afirma que va ser una sessió molt enriquidora i que a més està bé que el consell 

sigui proactiu i digui el que pensa,  passa la paraula al vicepresident perquè ho expliqui. 

Sr. Albert Claret explica que la sessió de treball es va dur a terme a la Fontana el passat 

dia 30 de maig i que els assistents, que van ser 14, van estar força estona treballant i 
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debatent en dos grups. Posteriorment els dos grups van  posar en comú les conclusions  i 

van triar un representant per cada grup que ho expliqués al plenari. Els representants  

 

seran el Sr. Jordi Porta de l’apartat de persones d’especial rellevància i la Sra. Eulàlia 

Perarnau de l’apartat de Registre d’entitats. Afegeix que aquest document ha de ser 

tractat amb prevenció doncs és un document de treball per a preparar les intervencions al 

plenari, properament hi haurà una reunió amb els dos representants i ell com a 

vicepresident que presentarà el punt per preparar la intenció. 

La Sra. Elisenda Rius diu que la propera vegada podem anar un pas més enllà i fer els 

“escenaris” que se’n deriven de l’anàlisi. El Sr. Albert Claret respon que certament això ha 

estat un primer pas que s’anirà millorant amb el temps. 

El Sr. Carles Agustí vol afegir que han fet una feina que ell vol agrair. 

 

3. Aprovació del dictamen “teixit associatiu i abordatge de la crisi” 

 

El Sr. Carles Agustí explica que ara el Sr. Enric Canet explicarà el dictamen de “teixit 

associatiu i abordatge de la crisi” que serà sotmès a aprovació al proper plenari.  Vol 

començar agraint la gran feina que ha fet el grup durant aquest temps. 

 

El Sr. Enric Canet explica el dictamen. Finalitza dient que caldrà aprofitar els consells de 

barri per fer difusió del tema. També vol insistir en la coordinació amb els serveis socials 

com a últims responsables. 

El Sr. Jordi Galligó explica que hi ha projectes com el “Radars” que també tenen aquest 

objectiu i que també impliquen comerciants. 

La Sra. Elisenda Rius diu que estaria bé explicar que és  el concepte SROI ja que les 

persones que no són de l’àmbit social els pot costar d’entendre. També proposa posar un 

subtítol Acció comunitària i alimentació a sota del títol general. 

Les dues propostes s’accepten. 
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El Sr. Guillem Espriu. Explica que l’acció comunitària també ha de ser crear espais 

compartits on les entitats d’un mateix territori interactuïn en una taula i puguin establir 

accions conjuntes i que és molt important comptar amb les dades relatives de salut.  

 

 

Recomana fer una comparativa dels darrers cinc anys mitjançant el gabinet de 

programació. 

La Sra. Isabel Ribas afirma que està d’acord amb el Sr. Guillem Espriu i afegeix que els 

plans comunitaris són una bona eina que estaria bé incorporar al dictamen. 

El Sr. Jordi Gras també afirma estar d’acord ja que hi ha components de salut mental a 

tenir en compte.  

S’accepta la proposta. 

 

4. Proposta d’ordre del dia proper plenari: Estat de la ciutat 

 

El Sr. Carles Agustí explica que el proper plenari a més d’aprovar el dictamen també es 

farà l’ Estat de la ciutat i que no hi haurà cap punt més, tal i com es va demanar per tal de 

generar debat i poder fer-ho amb tranquil·litat. 

S’ha demanat a la Síndica que post posi la seva presentació d’informe 2012 fins la tardor. 

Per tant l’ordre del dia del plenari que es proposa  és: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

2. Presentació de l’ordre del dia del Plenari 

3. Estat de la ciutat 

4. Activitat del Consell 

5. Aprovació del Dictamen: Teixit Associatiu i abordatge de la crisi 

6. Torn de paraula 

S’ accepta  

 

5. Torn obert de paraula 
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Cap intervenció. 

 

 

 

 

Finalitzem la sessió a les 20:30 

 

 

 

 

Berta Clemente  

Secretària del Consell 

 

 

 

ACORDS 

 

 Ordre del dia del proper plenari. 

 Incorporar al dictamen els canvis proposats 

 

 

 


